
In de commissievergadering van de gemeenteraad van Barneveld zijn vragen gesteld over het percentage 
vast personeel versus inhuur bij Regio Foodvalley. Dit op basis van de jaarrekening over 2020. Deze 
jaarrekening laat een hoog percentage inhuurkosten zien en wethouder Wijnne heeft toegezegd hier nader 
inzicht in te verschaffen. 

De inhuurkosten, zoals vermeld in de jaarrekening zijn hoog, namelijk 48,91%. Het is belangrijk om hier op 
twee onderdelen onderscheid in te maken:

 De gehanteerde definitie van externe inhuur betreft óók de inhuur van medewerkers van Foodvalley-
gemeenten (tegen kostprijs);

 De externe inhuur geldt voor het jaar 2020, waarbij ook De Valleihopper formeel nog onderdeel was 
van Regio Foodvalley. Per 1 januari 2021 is dat niet meer het geval, dit heeft een enorme invloed op 
het inhuurpercentage.

Regiokantoor   
Eigen medewerkers 85,50%
Inhuur gemeenten 9,58%
Externe inhuur 4,92%
  
Valleihopper  
Eigen medewerkers 11,53%
Inhuur gemeenten 0,00%
Externe inhuur  88,47%

Regio Foodvalley werkt intensief samen met haar eigen gemeenten en huurt geregeld tijdelijke capaciteit in 
bij een van haar gemeenten. Dit is een bewuste keuze, omdat het regiobestuur er voor kiest de omvang van 
het regiokantoor compact te houden, waardoor niet alle expertise in dienst is, maar gebruik gemaakt kan 
worden van de expertise van de gemeenten. Pas als dat geen soelaas biedt, wordt er extern ingehuurd. 
Daarom is het percentage externe inhuur op het regiokantoor minder dan 5%. 

Voor de Valleihopper gold dat 2020 een overgangsjaar was: dit organisatieonderdeel is uit Regio Foodvalley 
gehaald (per 1 januari 2021) en ondergebracht bij de gemeente Barneveld, die namens alle aangesloten 
gemeenten de bedrijfsvoering verzorgt. Om Barneveld de gelegenheid te geven de bedrijfsvoering van de 
Valleihopper goed in haar eigen bedrijfsvoering op te nemen is er in het laatste jaar voor gekozen vooral met 
tijdelijke inhuur te werken. Daarmee heeft Barneveld veel mogelijkheden om dit vanaf 1 januari 2021 te 
integreren in de eigen bedrijfsvoering.

Door de forse inhuur bij de Valleihopper in 2020 is het percentage van externe inhuur voor heel Regio 
Foodvalley erg hoog, zoals gerapporteerd in de jaarrekening. Dit is echter een tijdelijke situatie. Per 2021 zal 
dit percentage voor Regio Foodvalley fors lager zijn, waarbij dus geldt dat ook bij deelnemende gemeenten 
ingehuurde medewerkers in de percentages als externe inhuur worden gerekend (maar dat voor de regio 
gevoelsmatig eigenlijk niet zo is). 


